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Vanuit de MGB fractie stellen we ons de vraag in hoeverre dit bestuur concrete stappen 
wil zetten in deze beleidsperiode om te werken naar een vrijwillige gemeentefusie.


Bij het begin van deze legislatuur werd in februari 2019 nog een informeel overleg 
gehouden met de gemeentes Rotselaar en Tremelo. In de meerjarenplanning lezen we 
onder beleidsdoelstelling 7 “Begijnendijk heeft een goed onderbouwde organisatie” met 
bijhorend actiepunt 177 “de gemeente zoekt naar samenwerkingsverbanden”.


We weten dat Begijnendijk als kleine gemeente heel wat uitdagingen heeft om enerzijds 
de exploitatiekosten goed onder controle te houden en daarnaast de COVID-19 crisis het 
hoofd te bieden. Anderzijds heeft onze gemeente ook beperkte middelen (zowel in 
infrastructuur als personeel) om de toenemende taken en verantwoordelijkheden die 
vanuit de hogere overheid worden gevraagd aan en verplaatst naar het gemeentelijk 
niveau op een efficiënte en doeltreffende manier te beantwoorden.  


Het Vlaamse Regeerakkoord 2019-2024 kiest duidelijk voor vrijwillige fusies omdat de 
lokale besturen zelf doordrongen moeten zijn van de noodzaak om hun bestuurskracht te 
versterken. De Vlaamse Regering stelt dat gemeenten zelf het beste geplaatst zijn om in 
te schatten hoe dat moet gebeuren. Daarom  stimuleert de Vlaamse Regering zoveel 
mogelijk gemeenten om te fuseren. Op 10 juli 2020 keurde de Vlaamse Regering de nota 
met stimulerings- en ondersteuningsmaatregelen goed. Deze nota voorziet onder andere 
in een schuldovername tot € 500/inwoner, een garantieregeling voor het gemeentefonds, 
investeringsfonds en open ruimte fonds, een tijdelijke verhoging van het aantal 
uitvoerende politieke mandatarissen enz.


Tenslotte heeft dit bestuur net als de MGB fractie de nadruk gelegd op het activeren van 
burgerinspraak in het beleid, zowel via de verschillende adviesraden als rechtstreeks met 
de burger.


Rekening houdend met bovenstaande aspecten willen we graag een antwoord op 
volgende vragen:


- in hoeverre heeft dit bestuur plannen om verdere initiatieven te nemen met betrekking 
tot een gemeentefusie? Werden er hieromtrent, naast de informele gesprekken in 
februari 2019, nog gesprekken gevoerd?
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- In hoeverre wordt er in de plannen van het nieuwe administratief centrum en 
polyvalente zaal rekening gehouden met een potentiële fusie? Maw, in hoeverre is het 
gebouw flexibel/aanpasbaar voor andere activiteiten ter vervanging van een 
gemeentelijke administratie?


- In geval er sprake zou zijn van een gemeentefusie. Heeft dit bestuur dan de ambitie om 
de inwoners maximaal te raadplegen, bijvoorbeeld door een referendum of volks-
raadpleging te organiseren?


- Wat is tenslotte de stand van zaken met betrekking tot de fusie van de politiezones 
BRT en Aarschot?
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